

Title (en)

Ready to assemble set of build-in elements for a household appliance in a recess

Title (de)

Fertigmontagesatz für Einbaubareelemente eines Haushaltgeräts in einer Nische

Title (fr)

Ensemble prêt-à-monter d'éléments d'encastrement d'un appareil électroménager dans une niche

Publication

EP 1266592 A1 20021218 (FR)

Application

EP 02291235 A 20020517

Priority

FR 0107674 A 20010612

Abstract (en)

[origin: FR2825599A1] The kit has a separating plate (13) which is adjustable in height through alternate screw fixings (17,18) into angled side members (15) and is situated between the recess and oven bases. Four feet (30) support the oven through holes (34) in the separating plate and independantly of it and a foam element (41) directs air flow. The oven is secured in position by a screwed locking bar (52) An Independent claim is also included for: Use of the kit to install microwave oven into recess

Abstract (fr)

Un ensemble prêt-à-monter d'éléments pour encastrement d'un appareil électroménager dans une niche comprend un support d'encastrement (10) adapté à être fixé dans la niche, sous l'appareil électroménager. Le support d'encastrement (10) comprend une plaque de séparation (13) s'étendant entre une paroi inférieure de la niche et une paroi inférieure de l'appareil électroménager, la plaque de séparation (13) coopérant avec des moyens de réglage (15) en hauteur de ladite plaque de séparation (13) par rapport à la paroi inférieure de la niche, et une série de pieds (30) adaptés à supporter l'appareil électroménager sur la paroi inférieure de la niche et réglables en hauteur indépendamment de la plaque de séparation (13). Utilisation notamment pour encastre un four à micro-ondes.

IPC 1-7

A47B 77/08; A47B 91/02

IPC 8 full level

A47B 77/08 (2006.01); **A47B 91/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 77/08 (2013.01); **A47B 91/02** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 4004093 A1 19910814 - MIELE & CIE [DE]
- [A] DE 4016918 A1 19911128 - MIELE & CIE [DE]
- [A] GB 2100978 A 19830112 - BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]
- [A] EP 1048902 A1 20001102 - SIMON [FR]
- [A] GB 2025032 A 19800116 - TECNOGAS FAB APP

Cited by

CN112539592A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1266592 A1 20021218; EP 1266592 B1 20120815; ES 2391448 T3 20121126; FR 2825599 A1 20021213; FR 2825599 B1 20030919

DOCDB simple family (application)

EP 02291235 A 20020517; ES 02291235 T 20020517; FR 0107674 A 20010612